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 2 

Notulen ALV 12 april 2023 3 

Aanvang: 12 april om 19.30 uur  4 

Locatie: Doelum, Renkum 5 

   6 

1. Opening 19.30 uur 7 

De voorzitter Chrétien Mali opent de vergadering en heet de aanwezigen 8 

welkom. De voorzitter meldt dat hij deze ochtend door Optisport gebeld is 9 

met de mededeling dat een groot deel van de tegels rondom het zwembad 10 

eruit liggen en naar alle waarschijnlijkheid het zwembad voor 3 weken 11 

niet gebruikt kan worden. Hij heeft Tjarco Koppenaal geïnformeerd dat de 12 

nachtmarathon om deze reden in Doelum niet door kan gaan. De 13 

nachtmarathon had alles te maken met wat RZC het afgelopen jaar heeft 14 

mee gemaakt, het overlijden van Egwin Janssen, wat enorme impact heeft 15 

gehad binnen RZC. Hij prijst degenen die na het verlies zijn opgestaan om 16 

dingen van Egwin over te nemen. De nachtmarathon wordt uitgesteld tot 17 

het najaar. 18 

2. Vaststellen agenda 19 

Er worden geen aanpassingen op de agenda gedaan en is bij deze 20 

vastgesteld. 21 

3. Mededelingen bestuur en ingekomen stukken 22 

Secretarisretaris Hans Zweers meldt de afmeldingen voor deze ALV. 23 

Tevens meldt hij dat Doelum activiteiten gaat organiseren ter ere van het 24 

100-jarig bestaan van de gemeente Renkum op 24 juni. Hierbij wordt een 25 

beroep gedaan op de verenigingen om daar een invulling aan te geven 26 

(deelname aan zeskamp, presenteren van verenigingen). Hij doet een 27 

oproep aan de leden zich te melden bij hem als iemand hier het voortouw 28 

in wilt nemen. 29 

De secretarisretaris heeft één ingekomen stuk: In de financiële commissie 30 

van Doelum zit Sanne Rodenburg (RZC lid). Zij gaat hiermee stoppen na 5 31 

jaar en zoekt een opvolger. De commissie komt een aantal malen per jaar 32 

bij elkaar om mee te denken over de financiën van Doelum. 33 

Geïnteresseerden kunnen zich bij hem melden. 34 
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4. Notulen ALV 7 april 2022 35 

De secretarisretaris presenteert de notulen die gepubliceerd waren op de 36 

website nu ook op het scherm en loopt deze paginagewijs door. Er komen 37 

geen vragen op opmerkingen vanuit de aanwezigen en dus worden de 38 

notulen hierbij vastgesteld. 39 

5. Notulen ALV 14 juli 2022 40 

De voorzitter meldt dat van deze bijzondere ALV, toen Egwin Janssen tot 41 

erelid werd benoemd, en waarbij verder geen andere agendapunten 42 

waren, geen notulen van zijn gemaakt. 43 

6. Jaarverslagen 44 

a. Secretaris 45 

De secretaris vat het verslag van de secretaris die op de website 46 

gepubliceerd is kort samen. 2022 begin met beperkingen betreffende het 47 

sporten als gevolg van Covid19 die gevoelsmatig snel voorbij waren. Op 48 

de ALV van 2022 was het voorstel om een werkgroep samen te stellen na 49 

te denken hoe we goed voorbereid zouden kunnen zijn voor eventuele 50 

nieuwe lockdowns. De werkgroep is nooit van start gegaan. In 2022 zijn 51 

een aantal activiteiten georganiseerd zoals het breed gedragen eindfeest, 52 

het waterzwemfestijn, een clubkampioenschap, de oliebollenverkoop en 53 

de zwemvierdaagse. Helaas kon de rijtocht niet doorgaan vanwege de 54 

blauwalgenproblematiek. Tevens zijn de laatste zwemdiploma’s van de 55 

dinsdag-donderdaggroep en de eerste van de zaterdaggroep zijn 56 

uitgereikt. Op de ALV van 2022 werd Rita van der Horst erelid. Contact 57 

met de nieuwe locatie manager van Optisport verliep goed, maar 58 

ondertussen is zij ook alweer vervangen. Met de gemeente Renkum zijn 59 

gesprekken geweest waarin het bestuur de zorg uitsprak over de stijgende 60 

kosten van energie en andere lasten maar ook de 1000 uren verplichting. 61 

De penningmeester Jasper Mater en de ledenadmin Alef van Brakel 62 

hebben de teruggave van de contributies tijdens de lockdowns uitgevoerd. 63 

Natuurlijk stond 2022 in het teken van het overlijden van Egwin Janssen. 64 

Het afscheid was indrukwekkend en dan blijkt een enorme saamhorigheid 65 

binnen de vereniging te zijn. De concept statuten van de KNZB zijn in 66 

2022 aangepast zodat het komend jaar de verenigingsstatuten kunnen 67 

worden aangepast. Tot slot wil het bestuur iedereen bedanken voor zijn of 68 

haar inzet het afgelopen jaar.  69 

Er wordt een vraag gesteld over de status van het concept toezichtplan 70 

van Optisport wat van toepassing is voor RZC. De voorzitter heeft hierover 71 

gesproken met de nieuwe lokatiemanager maar de beloofde stukken zijn 72 

niet ontvangen. De zorgen wordt uitgesproken dat er nog steeds geen 73 

plan ligt en dat als er iets misgaat er naar elkaar gewezen wordt. Het 74 

originele toezichtplan was zeer uitgebreid en eerder geschreven voor een 75 

Optisportmedewerker dan een RZC-toezichthouder. Er is een uitgekleed 76 
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plan gemaakt speciaal voor RZC, dat door de gemeente en de KNZB is 77 

beoordeeld en vervolgens aan Optisport is teruggestuurd. Optisport heeft 78 

hier verder niets mee gedaan. Actie voorzitter: bespreekt dit opnieuw 79 

met Optisport. 80 

Er wordt een vraag gesteld over de herhalingslessen EHBO/reanimatie die 81 

bijna zijn verlopen. Deze worden in het najaar van 2023 georganiseerd 82 

nadat elke afdeling door heeft gegeven wie de kaderleden en 83 

toezichthouders zijn. De vraag wordt gesteld of toezichthouders zonder 84 

opleiding aan het bad zouden mogen staan. De secretaris meldt dat met 85 

Optisport is afgesproken dat zij de toezichthouders zouden opleiden echter 86 

dat is niet gebeurd mag dat RZC zelf voor opleiding heeft gezorgd. 87 

Afgesprken is tevens dat Optisport de eerste hulp verleend en dat RZC 88 

alleen signaleert en alarmeert. Actie secretaris: organiseren 89 

herhalingslessen EHBO/reanimatie. 90 

b. Ledenadministratie 91 

Ledenadmin Alef van Brakel meldt dat over de AVG weinig te melden is. 92 

Het is echter van belang kritisch te kijken naar de veiligheidsdossiers en 93 

deze te updaten.  94 

Op 1 januari 2022 had RZC 378 leden, dat is is iets minder dan het jaar 95 

ervoor maar aan het eind van 2022 had RZC 389 leden. 60 leden hebben 96 

RZC verlaten en 71 leden hebben RZC gevonden en 8 leden hebben zich 97 

aangemeld en weer afgemeld binnen een jaar. Helaas laat Sportlink niet 98 

toe per afdeling een uitdraai te maken. Wat wel bekend is de terugloop 99 

van superspetters en geen nieuwe aanwas bij de waterpolo jeugd. Het 100 

aantal NTB leden stijgt gestaag. 101 

Er is contributie terugbetaald over de maanden januari tot en met maart 102 

2021. 103 

Een verzoek vanuit de afdelingen om een bijgewerkte ledenlijst te krijgen. 104 

Actie Ledenadmin: toezenden ledenlijst per afdeling.  105 

c. Afdelingen 106 

De secretaris bespreekt de verslagen niet maar beantwoordt eventuele 107 

vragen. 108 

7. Financiën 109 

a. Exploitatieoverzicht 2022 110 

De penningmeester Jasper Mater behandelt het exploitatieoverzicht van 111 

2022. De kascommissie heeft de penningmeester gevraagd of RZC een 112 

gezonde vereniging is en dat wordt door de penningmeester bevestigd. Er 113 
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zijn echter wel enkele uitdagingen betreffende de dalende subsidie en de 114 

stijgende kosten van badhuur en energiekosten. 115 

Er is contributie over de lockdown periode terug betaald aan de leden, 116 

maar ook een deel van de ontvangen subsidie van de gemeente.  117 

(er ontstaat een 3 minuten durende gedetailleerde discussie tussen de penningmeester 118 
en Rita van der Horst over terug te betalen subsidie die niet te notuleren was. Rita van 119 
der Horst is het niet eens met de beweringen van de penningmeester) 120 

Er is badhuur betaald voor doelum en voor het zwembad de Vrije slag in 121 

Bennekom. Verder geen bijzonderheden behalve de post onvoorzien, 122 

begroot op 1000 euro die hoger is uitgevallen als gevolg van het eindfeest 123 

dat samen met de stichting is gefinancierd. Het bestuur probeert de 124 

kosten laag te houden door de vergaderingen niet meer in gehuurde zalen 125 

te houden maar in de publieke ruimte. De meeste uitgaven liggen in lijn 126 

met de begroting.  127 

(er ontstaat een 8 minuten durende gedetailleerde discussie tussen de penningmeester 128 
en Rita van der Horst over de badhuur die niet te notuleren was. Rita van der Horst is het 129 
niet eens met de beweringen van de penningmeester). 130 

De penningmeester presenteert de balans van 2022. Er zijn nog een 131 

aantal niet-ontvangen contributies. Daar wordt achtereen gegaan. Er blijkt 132 

ook een oud lid te zijn waarvan wel de contributie-inkomsten in de 133 

berekening zijn meegenomen. De startgelden moeten nog ontvangen 134 

worden. Er is nog een creditnota van Optisport waardoor RZC op nul zit en 135 

er geen verrekening met Optisport meer zijn.  136 

(Er ontstaat een 20 minuten durende gedetailleerde discussie tussen de penningmeester 137 
en Rita van der Horst over de creditnota’s van Optisport die niet te notuleren was. Rita 138 
van der Horst is het niet eens met de beweringen van de penningmeester. Op de 139 
discussie wordt na 20 minuten ingebroken door Eric Quak namens de 140 
kascontrolecommissie die meldt dat er een discussie wordt gevoerd waar niet 141 
uitgekomen gaat worden en hij constateert dat er vragen zijn over de balans. De 142 
kascontrolecommissie was voornemens akkoord te geven op de financiële stukken maar 143 
komt daarop terug. Hij stelt voor om dit onderwerp te parkeren en buiten deze 144 
vergadering een overleg te organiseren waar naar een oplossing wordt gezocht. De 145 
voorzitter meldt dat in 2021 de ALV twee weken is uitgesteld omdat er een discussie was 146 
over de financiële stukken tussen de penningmeester en Rita van der Horst waar de 147 
voorzitter en de secretaris ook bij zaten en heeft de voorzitter op het punt gestaan 148 
ermee te stoppen omdat dit te veel energie kostte. Hij stelt dat zowel Jasper Mater als 149 
Rita van der Horst hebben ongetwijfeld de beste intenties richting RZC maar dat de 150 
communicatie tussen beiden dermate frustrerend is dat hij bij een vervolg overleg er niet 151 
bij wil zitten. 152 

Er komt een voorstel vanuit de zaal om een onafhankelijk persoon naar de cijfers van 153 
2019 tot en met 2022 te laten kijken. Rita van der Horst heeft in 2021 aangegeven naar 154 
de cijfers te willen kijken nadat ze uit het bestuur was gestapt, het bestuur heeft 155 
aangegeven te kiezen voor een derde persoon, echter heeft op een later moment 156 
besloten hierop terug te komen. De voorkeur nu is om geen lid maar een echt 157 
onafhankelijk persoon te vragen de cijfers te beoordelen. Sanne Niemeijer zal haar 158 
partner vragen of hij bereid is dit te willen doen en wordt ter plekke gevraagd en stemt 159 
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hierin toe. De voorzitter en de secretaris stelt voor twee maanden na deze vergadering 160 
een vervolg vergadering te beleggen met gecontroleerde dan wel herziene cijfers indien 161 
de onafhankelijk persoon dat mogelijk acht. De cijfers van 2022 worden in eerste instant 162 
beoordeeld en inden nodig van de voorgaande jaren). 163 

De voorzitter schorst de vergadering voor 5 minuten. Om 20.45 heropent 164 

de voorzitter de vergadering en meldt dat agenda punt 8, 165 

kascontrolecommissie wordt overgeslagen en dat waarschijnlijk over 2 166 

maanden een ALV wordt gehouden met agendapunt 7 en 8. 167 

8. Kascontrolecommissie 168 

a. Decharge verlenen aan dagelijks bestuur 169 

b. Instellen nieuwe kascontrolecommissie 170 

9. Bestuurswisseling 171 

De voorzitter meldt dat Hans Zweers als secretaris zal stoppen, hetgeen 172 

hij ook doet. Hij blijft een jaar als waarnemend secretaris. Nieuwe 173 

kandidaten kunnen zich bij hem melden. 174 

Voor Alef van Brakel als ledenadmin is een opvolger, namelijk Kitty 175 

Huijben. Op de ALV twee maanden na deze zal de daadwerkelijke 176 

wisseling plaatsvinden en de komende periode zal gebruikt worden voor 177 

het inwerken van haar. 178 

De voorzitter Chrétien Mali geeft aan dat hij volgend jaar aftredend is en 179 

niet meer herkiesbaar. Hij geeft aan dat de steeds terugkerende 180 

discussies als eerder deze ALV hem dermate demotiveert dat hij zich 181 

daarom ermee gaat stoppen. Hij heeft zelfs overwogen nu ermee te 182 

stoppen maar wil zijn termijn uitzitten en alles afronden. 183 

Jasper Mater heeft aangegeven te stoppen als penningmeester per direct 184 

maar zal beschikbaar zijn om zaken over te dragen aan een volgende 185 

penningmeester. Jasper Mater licht zijn besluit toe door mede te delen dat 186 

hij met veel energie en ambitie besloten had in het bestuur te gaan als 187 

penningmeester, maar dat de wijze waarop hij en het bestuur door Rita 188 

van der Horst zijn bejegend en hoe er richting het bestuur door haar is 189 

gecommuniceerd is voor hem de grens geweest en wil ermee stoppen 190 

omdat hij ook verwacht dat dit een terugkerend feit is. Het spijt hem en 191 

hij adviseert anderen deze rol over te nemen. 192 

10. Vaststellen begroting en contributie 2023 193 

a. Begroting 2023 194 

De penningmeester meldt dat RZC te maken heeft met het 195 

subsidieplafond die jaarlijks met 5000 euro omlaag gaat. Het verschil 196 

tussen de toegekende subsidie en de benodigde subsidie is ruim 20000 197 

euro. Het bestuur stelt voor de stijgende badhuur van 14% in de 198 

contributie op te nemen en de verlaging van het subsidieplafond uit de 199 
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reserves te verrekenen. De contributiestijging is aanzienlijk en daar is ook 200 

met de gemeente over gesproken. Zij hebben aangegeven hierin niet te 201 

kunnen betekenen maar mogelijk komt er vanuit de landelijke overheid 202 

compensatie voor de stijgende energiekosten. De vaste lasten zijn met 203 

8% verhoogd. Het gevolg is een exploitatie tekort van 2500 euro. Dit zal 204 

uit eigen middelen opgevangen moeten worden dan wel door een 205 

eventuele compensatie. 206 

Vanuit de zaal komt de vraag waarom een verlaging van de subsidie. De 207 

secretaris meldt dat in 2019 de volledige subsidie voor RZC voor de 208 

tweede keer op rij ter discussie stond en zelfs volledig dreigde te 209 

verdwijnen. Het bestuur heeft kunnen realiseren dat het subsidieplafond in 210 

twee stappen van 75000 euro naar 65000 verlaagd zou worden in 2024. 211 

Vanuit de zaal komt de vraag waarom het contributieverschil tussen de 212 

masters en de senioren zwemmers zo groot is. Een groot deel van de 213 

senioren zwemmen maar 1 of twee maal per week en overwegen 214 

eventueel over te stappen naar de masters, terwijl hier eigenlijk geen 215 

ruimte is, of overwegen ermee te stoppen. Een mogelijkheid zou kunnen 216 

zijn om standaard voor tweemaal per week de contributie vast te stellen 217 

en voor elke extra training extra kosten. Tegenwoordig doen leden aan 218 

meerdere sporten en trainen geen 5 keer per week. Daarnaast zijn er met 219 

leden afspraken gemaakt dat ze bij de senioren zwemmen maar masters 220 

contributie betalen. 221 

De secretaris refereert aan een discussie van enkele jaren geleden waarbij 222 

dit eveneens ter sprake kwam en waarbij voorzien werd een enorme 223 

administratie van trainers van wie wanneer en hoe vaak zwemt. 224 

De voorzitter meldt dat als er senioren minder gaan betalen voor 2 uur 225 

zwemmen, de andere senioren meer gaan betalen dan nu voor 5 uur 226 

zwemmen. De totale kosten moeten door de gehele afdeling worden 227 

opgebracht. Hierbij zitten ook de eventuele vergoedingen van trainers. 228 

Niet alle trainers krijgen vergoedingen. De reden dat de senioren en de 229 

jeugd bij elkaar zwemmen is vanwege de beschikbare hoeveelheid trainers 230 

en badwater. 231 

Er komt een suggestie om eventueel een recreanten groep in het leven te 232 

roepen. 233 

Ook komt de suggestie op de volledige “corona”-pot te gebruiken voor de 234 

contributie. Het bestuur heeft dit overwogen maar heeft hier nog niet voor 235 

gekozen omdat mogelijk problemen vooruitgeschoven worden.  236 

De trainersvergoeding voor de zwemselectie die Egwin Janssen voorheen 237 

kreeg is nog wel in de begroting en dus de contributie meegenomen. Deze 238 

kan eruit gehaald worden wat iets scheelt in de contributie. 239 
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Een ander voorstel vanuit de zaal is een maximale leeftijd op de 240 

zwemselectie (senioren) in te voeren, waarna men naar bijvoorbeeld naar 241 

de masters doorschuift (bijv 28 jaar). 242 

De zwemselectie merkt op dat door de invoering van een presentielijst het 243 

blijkt dat er weinig zwemmers zijn die nog 5 uren per week trainen. 244 

Misschien is daardoor wel badwater ruimte bij de zwemselectie voor 245 

masters. 246 

Er spelen twee discussies namelijk de contributieverhoging van 14% en 247 

het feit dat niet iedereen gebruik maakt van het aantal ter beschikking 248 

gestelde uren terwijl daar geen compensatie in de contributie voor 249 

geregeld is. Tot dat laatste is enkel jaren geleden besloten omdat dit een 250 

ingewikkelde administratie zou zijn en er wordt in de vergadering gesteld 251 

dat het tegenwoordig wel makkelijker zou zijn ter registreren we wanneer 252 

en hoe vaak zwemt. 253 

De secretaris meldt dat er verenigingen zijn die een basiscontributie 254 

hanteren voor bijvoorbeeld 2 uur trainen per week en dat voor elk extra 255 

uur een toeslag wordt gerekend. Dat betekent dat de totale kosten niet 256 

meer gedeeld wordt door het aantal leden, maar door het aantal 257 

gezwommen uren en dat voor elk lid vermenigvuldigd wordt met het 258 

aantal gezwommen uren. Het gevolg zal dus zijn dat iemand die 2 uur 259 

zwemt minder gaat betalen en iemand die 5 uur zwemt meer gaat 260 

betalen. 261 

De superspetters en aquafit betalen relatief veel per gezwommen uur als 262 

gevolg van het aantal leden die in deze groep zitten en omdat er geen 263 

subsidie over deze activiteiten wordt gegeven. Dit wordt gezien als 264 

commerciële activiteiten. 265 

Een suggestie uit de zaal is om iedereen dezelfde contributie per uur te 266 

laten betalen. 267 

De voorzitter stelt voor een contributie-werkgroep in het leven te roepen 268 

die de mogelijkheden van een ander contributiestelsel gaat onderzoeken 269 

met de randvoorwaarde dat alle gemaakte kosten worden gedekt door de 270 

contributie en subsidie. De werkgroep gaat daar het komend jaar naar 271 

kijken en komt met een voorstel voor de ALV van 2024 zodat het huidige 272 

contributievoorstel kan worden vastgesteld deze vergadering. De 273 

werkgroep bestaat uit Chrétien Mali, Michelle Bouwmeester, Linda 274 

Hulsteijn en Linda Hartkorn. Voorgesteld wordt ook iemand van de aquafit 275 

en keepfit erbij te betrekken, maar ook eventueel beide groepen samen te 276 

voegen. Opgemerkt wordt wel dat RZC niet meer subsidie gaat krijgen, 277 

ook niet als groepen samengevoegd gaan worden.  278 

Opgemerkt wordt dat er bij de waterpolo soms maar enkele leden 279 

aanwezig zijn in een heel bad wat als absurd gezien wordt. Echter de 280 
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gehele waterpolo afdeling betaalt voor hun eigen uren dus die kostenzijn 281 

gedekt.   282 

Actie voorzitter: organiseren overleg werkgroep contributie-283 

herziening. 284 

De begroting wordt hierbij vastgesteld. 285 

b. Contributie 2023 286 

De contributie wordt op basis van de begroting 2023 vastgesteld per 12 287 

april 2023 op 288 

Superspetters leszwemmen € 44,37 

Keepfit € 13,52 

Aquafit € 30,51 

Masterzwemmen € 24,25 

Minioren waterpolo (tot 13 jaar) € 28,44 

Waterpolo (jeugd, dames, heren)  € 33,17 

Minioren zwemmen € 28,44 

Zwemmen junioren / jeugd / senioren € 49,82 

Niet-sportend lid € 7,25 

 289 

11. Rondvraag 290 

Stichting RZC: 291 

Er wordt gevraagd hoe het zit met de Stichting RZC. John van Susteren 292 

zou hierop antwoord kunnen geven maar hij heeft zich afgemeld. Rita van 293 

der Horst meldt dat de stichting RZC is ontstaan uit de Stichting Clubhuis 294 

toen het clubhuis opgeofferd moest worden voor het huidige Doelum. De 295 
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Stichting RZC beheert risicovolle activiteiten als de oliebollenverkoop en in 296 

het verleden ook de Rijntocht, en financiert aankopen als waterpoloballen 297 

en andere materialen, etc. Eric Quak stelt voor om dat de stichting 298 

verantwoording aflegt op de jaarlijkse ALV. Opgemerkt wordt dat de 299 

stichting een eigen bestuur is en los staat van de vereniging. Gevraagd 300 

wordt of vanuit het bestuur van RZC iemand in het bestuur van de 301 

stichting zou moeten zitten, maar dat wordt door de secretaris ontkent. 302 

Dat is in het verleden nooit geweest. Wally Huibregts meldt dat bij de 303 

totstandkoming van de statuten van de stichting in eerste instantie 3 304 

bestuursleden van het hoofdbestuur in het bestuur van de stichting zitting 305 

zou nemen, maar dat dit later is komen te vervallen. Gevraagd wordt of 306 

de stichting een financieel jaarverslag zou moeten maken. De 307 

penningmeester meld dat afgelopen twee jaar geen geld meer wordt 308 

afgedragen aan de stichting.  309 

De secretaris meldt dat het bestuur van de stichting bestaat uit Wim 310 

Mintjes als voorzitter, en John van Susteren als secretaris en 311 

penningmeester.  312 

Tevens wordt gemeld dat het geld dat op de rekening staat van de 313 

stichting daar veilig staat wanneer er iets gebeurt met RZC. 314 

Volgens de statuten van de stichting RZC moet het bestuur bestaan uit 3 315 

leden van RZC, en staat er niets in over financiële verantwoording. 316 

Actie voorzitter: neemt contact op met de stichting om op de 317 

volgende ALV duidelijkheid te verschaffen over de financiële 318 

situatie van de Stichting RZC. 319 

Kleding:  320 

Mariska Rochat meldt dat de kledingcommissie soms lang moet wachten 321 

op een reactie van het bestuur als zij het bestuur een e-mail stuurt. 322 

Hierdoor kan de kledingcommissie niet snel handelen. De voorzitter vraagt 323 

om als snel een reactie verwacht wordt om dan te bellen op een app te 324 

sturen. 325 

Leden die kleding willen bestellen moeten dat via de website gaan doen. 326 

Echter de huidige kledinglijn stopt en de voorraad is beperkt. Een deel is 327 

opgekocht door RZC. 328 

De kledingcommissie vraagt het bestuur over beleid betreffende nieuwe 329 

en gebruikte kleding. Tevens meldt de kledingcommissie dat met het 330 

huidige tenue na dit seizoen nog 1 seizoen gedaan moet worden en 331 

daarna overgestapt moet worden op een andere lijn. 332 



 

Notulen ALV RZC 12 april 2023 - HZ 

Voorgesteld wordt ook dat er een ruilbeurs wordt opgezet voor hen die uit 333 

de kleding is gegroeid en nieuwe kleding nodig heeft en oude wil 334 

doorverkopen. 335 

Actie bestuur: overleg met de kledingcommissie over nieuwe en 336 

gebruikte kleding. 337 

Suggestie vanuit de zaal om ook de kleding van de triatloncommissie door 338 

de kledingcommissie te laten beheren. 339 

Gevraagd wordt of ook het logo nog aangepast gaat worden. 340 

Rhino-badmutsen: 341 

Leden die extra badmutsen willen bestellen moeten die zelf betalen. De 342 

kledingcommissie zal ze dan bestellen. 343 

Rita van der Horst: 344 

Geert van Duinhoven wil melden dat hij verdrietig is dat het bestuur op de 345 

ALV van 2023 Rita van der Horst heeft voorgedragen tot Lid van 346 

Verdienste vanwege 20 jaar penningmeesterschap en dat wanneer er nu 347 

met haar niet over de financiën uitgekomen gaat worden, en gezegd 348 

wordt dat bestuursleden er dan maar mee stoppen. 349 

Zwembad-tegels: 350 

Tjarco Koppenaal wil zijn waardering uitspreken naar alle leden die 351 

hebben geholpen met de voorbereiding van de nachtmarathon voorral nu 352 

deze vanwege de tegelproblematiek is uitgesteld.  353 

12. Sluiting  354 

De voorzitter sluit de vergadering enkele minuten voor 22.00 uur. 355 


